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Protokoll fört vid Årsmöte för Villaägarna i Kungsbacka 
kommun,org.nr: 802417–6235, för 2024 verksamhetsår onsdag 
den 23 april 2025, på Hotell Halland. 
 

 
1. Årsmötet öppnas 

Niclas Elisson hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 
 
2. Anteckningar av närvarande och upprättande av röstlängd 

Det var 68 personer närvarande med totalt 66 röstberättigade medlemmar,  
varav 7 styrelsemedlemmar, bilaga A 

 
3. Val av ordförande, sekreterare och justerare, tillika rösträknare, för mötet 

Beslöts att välja: Ordförande: Magdalena Sundqvist 
 Sekreterare: Monica Ivarsson 

 Justerare/Rösträknare: Sten och Anette Danielsson 
   

 
4. Fråga om mötet blivit stadgeenligt kallat 

Mötet beslöt att årsmötet behörigen utlysts genom annonsering i Norra Halland, 
Facebook, Instagram samt personligt adresserad inbjudning/kallelse via mejl, 
dessutom i Villaägartidningen under mars månad till varje medlem i tid, enligt 
föreningens stadgar. 

 
5. Fastställande av dagordning 
 
6. Behandling av verksamhetsberättelse 

Mötesordförande föredrog kortfattat verksamhetsberättelsen för 2024, medans det 
visades på storbildskärmen samt att alla närvarande fick varsin utskrift, bilaga B. 
Mötet beslöt att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga den till handlingarna. 

 
7. Behandling av revisionsberättelse 

Revisor Heinrich Kaufmann föredrog revisionsberättelsen för 2024 och tillstyrker att 
styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret, bilaga D. 

 
8. Fastställande av resultat- och balansräkning 

Föredrogs från verksamhetsberättelsen 2024 av kassör Roger Nordin, bilaga C.  
Mötet beslöt att fastställa resultat- och balansräkning. 

 
9. Disposition av resultatet enligt fastställd balansräkning, 2024 

Mötet beslöt att överföra resultatet i ny räkning. 
 
10. Fråga om ansvarsfrihet 

Mötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 
 

11. Behandling av förslag från styrelsen 
Det fanns inga förslag att behandla 
 

12. Behandling av inkomna motioner 
Inga motioner inkomna i tid men en punkt som kom in försent var fråga om 
fjärrvärmepriserna vilket togs upp efter mötet. 
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13. Beslut om avgift till föreningen för verksamhetsåren 2026 

Mötet beslöt att höja avgiften med 20 kr till 90 kr.  
 
14. Beslut om arvoden 

Styrelsen föreslog att inga arvoden utgår till ledamöter i styrelsen. Mötet beslöt att 
godkänna förslaget. 

 
15. Behandling av verksamhetsplan och budget 

Ordförande föredrog verksamhetsplanen för 2025 samtidigt som den visades på 
storbildsskärmen. 
Kassören Roger Nordin föredrog budget 2025 ur verksamhetsplanen. 
En fråga om avskrivningarna kom upp från en medlem, Roger svarade på denna. 
Mötet beslöt anta styrelsens förslag på verksamhetsplan och budget, bilaga E och F. 
 

 
16. Fastställande av antal ledamöter i styrelsen 

Mötet beslöt anta valberedningens förslag på 1 plus 9. 
Jan Klingberg presenterade valberedningens förslag. 
 

17. Val av ordförande i styrelsen 
Mötet beslöt att anta valberedningens förslag om att välja Martin Jönsson till 
ordförande i styrelsen för ett (1) år. Nyval. 

 
18. Val av övriga ledamöter i styrelsen 

 
Mötet beslöt anta valberedningens förslag: 
  
Susanne Leander-Björnefors Omval  2 år 
Thomas Blomberg  Nyval   2 år 
Pehr-Erik Lundén  Omval 2 år 
Helene Bergström  Nyval 1 år 
Hravn Forsne  Nyval 1 år 
Göran Jäverbrink  Nyval 1 år 
Henriett Rockwell  Nyval 1 år 
 
Jan Byvik och Pehr Hasslöf är valda till och med 2026. 
 
Helene Bergström, Hravn Forsne och Henriett Rockwell presenterade sig själva och såg 
fram emot att få arbeta i Villaägarna i Kungsbackas styrelse. Göran Jäverbrink kunde 
tyvärr inte medverka denna kväll men lät sig hälsa att han ser fram emot att vara en del 
av Villaägarna i Kungsbacka. 
 
Niclas Elisson, Roger Nordin, Johan Gyllén samt revisor Heinrich Kaufmann har avböjt 
omval.  
Samtliga avtackades med en blomma som Hjälmeskulla Handelsträdgård skänkt.
  

19. Val av revisor och ersättare 
Mötet beslöt anta valberedningens förslag om nyval av revisor Marie Fredin. 
I dagsläget finns ingen ersättare och valberedningen önskar få in förslag. 

 
20. Val av valberedning 
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Mötet beslöt omval av Jan Klingberg och Christina Kreij. 
 
21. Information och diskussion i aktuella frågor 

Hänvisar till programmet i övrigt för dagen 
 
22. Övriga frågor 

Martin informerade om en enkät som kommer att skickas ut till alla medlemmar där 
man kan inkomma med förslag på medlemsaktiviteter. 
Fjärrvärmefrågan om höga priser hänvisas till programmet efter mötet, även en fråga 
om släpvagnarna hänvisades till efter mötet. 
Magdalena Sundqvist och Monica Ivarsson tackade för förtroendet att tillsammans få 
leda mötet och Magdalena lämnade sedan över klubban till Martin Jönsson. 

 
23. Mötet avslutas 

Martin Jönsson framförde tack till mötesordförande Magdalena Sundqvist och Monica 
Ivarsson som fick var sin blomsterbukett. 
Martin Jönsson tackade alla mötesdeltagare för visat intresse för Villaägarna i 
Kungsbacka kommun och förklarade årsmötet avslutat. 

 
 
 
Kungsbacka 2025-04-23 
 
 
 
………………………………………. 
Monica Ivarsson 
Sekreterare 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
……………………………………… …………………………………….. ……………………………………….. 
Magdalena Sundqvist Anette Danielsson Sten Danielsson 
Mötesordförande Medlem Medlem 
 
 
 
 
 
Bilagor 

A. Anmälan årsmöte 2025 röstlängd 
B. Verksamhetsberättelse VÄ Kba 2024 
C. Resultat- och Balansräkning 2024 
D. Revisionsberättelse 2024 
E. Verksamhetsplan VÄ Kba 2025 
F. Budget 2025 årsmöte 

 


